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Besök: Storforsplan 36, Farsta centrum 

Post: Box 113, 123 22 Farsta 

Tel växel: 08 508 18 000 

E-post: farsta@stockholm.se 

Hemsida: www.stockholm.se/farsta 

 

 

Pensionärsrådets sammanträde  
den 22 februari 2021 

 

Ledamöter  

Alexandra Posacki, ordförande  SPF Seniorerna Farsta  

Berit Johansson, vice ordförande PRO Sköndal 

Inger Sjöberg  PRO Farsta  

Gun-Britt Dahlberg PRO Farsta  

Ing-Marie Svensson SPF Seniorerna Sköndal 

  

Ersättare  

Wåge Johansson PRO Sköndal 

Sven-Göran Svanborg PRO Farsta 

Christina Johansson SPF Seniorerna Farsta 

  

Förhinder  

Ann-Christine Hanerud, ersättare SPF Seniorerna Sköndal 

  

Tjänstepersoner  

Jonas Wilhelmsson avdelningschef äldreomsorg 

Linn Ljunglöv sekreterare, 

verksamhetscontroller 

 

 

 

 

 

 

Sekreterare 

 

 

 

 

Ordförande Vice ordförande 

Justerat via mejl/ Justerat via mejl/
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§ 1 Godkännande av dagordningen, val av justerare 

och tid för justering, anmälan av protokollet från förra 

sammanträdet 

Dagordningen godkändes.  

Protokollet justeras digitalt av ordföranden och vice ordföranden 

den 23 februari 2021.  

 

Protokollet från rådets sammanträde den 25 januari 2021 

anmäldes och lades till handlingarna. 

 

§ 2 Ärenden till nämndsammanträdet den 4 mars 

 

Ärende nr 2: Verksamhetsberättelse med bokslut för 2020 

Rådet instämmer i förvaltningens förslag till beslut med följande 

kommentarer. Rådet önskade få en del begrepp förtydligade 

vilket förvaltningen ombesörjde. Rådet framförde att det borde  

framgått under vilken period som brukarundersökning besvarats. 

Rådet framförde även att de anser att förvaltningen under det 

gångna året gjort ett bra arbete. 

 

Ärende nr 5: Upprustning av parken Fastlagen i Sköndal, 

Genomförandeärende. 

Rådet instämmer i förvaltningens förslag till beslut. Rådet ställer 

sig positiva till upprustningen och  lyfter specifikt att 

upprustningen innefattar boulebanor som ofta attraherar en äldre 

målgrupp. 

 

Ärende nr 9: Överenskommelse om kostnadsansvar för 

förskrivningsbara hjälpmedel, förbrukningshjälpmedel samt 

medicintekniska produkter som används för vård och omsorg i 

särskilt boende, dagverksamhet och daglig verksamhet 

Svar på remiss från kommunstyrelsen 

Rådet instämmer i förvaltningens förslag till beslut . 

 

 

Ärende nr 10: Rapportering till IVO av ej verkställda gynnande 

beslut för kvartal 4 år 2020 

Rådet instämmer i förvaltningens förslag till beslut. 
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§ 3 Information från förvaltningen 

Förvaltningen informerar och svarar på frågor om följande. 

 

Inspektionen för vård och omsorg, IVO, har genomfört en 

granskning av hälso- och sjukvården inom ett hundratal vård- och 

omsorgsboenden i Sverige. Edö var ett boende som granskades. 

IVO uppmärksammade inte några brister i tillsynen av Edö och 

avslutar därför ärendet. 

 

Personalvaccinationer pågår och i nuläget har mellan 60 till 90 

procent vaccinerat sig inom de olika enheterna. Antalet är en 

uppskattning då ingen statistik får föras. Personalen är inte 

skyldig att vaccinera sig eller informera arbetsgivaren om 

genomförd vaccination. 

De äldre på vård- och omsorgsboenden i egen regi har 

vaccinerats med två doser. 

Vaccinationen av äldre med hemtjänstinsatser påbörjas denna 

vecka. 

 

SmartaLås kommer att införas hos stadsdelsförvaltningens 

hemtjänstkunder. Information via nedanstående länk:  

https://www.youtube.com/watch?v=MBdlPlp7s3E 

 

 

§ 4 Genomgång av balanslista 

Rådet gick igenom och uppdaterade balanslistan över frågor, 

besök och liknande – se bilaga. 

 

§ 5 Övriga frågor  

Rådet önskade en genomgång av förvaltningens organisation. 

Förvaltningen svarade övergripande för avdelningen 

äldreomsorg. En mer omfattande presentation kommer att 

genomföras när möjlighet till visualisering finns. 

 

https://www.youtube.com/watch?v=MBdlPlp7s3E
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En fråga framfördes om hur ansvarsfördelningen ser ut  mellan 

kommunen och Regionen avseende vaccination mot Covid-19. 

Förvaltningen svarar att det är regionen som ansvarar för 

vaccinationen. Förvaltningen och staden övergripande är 

Regionen behjälplig avseende lokaler och viss administration. 

 

 

§ 7 Sammanträdet avslutas 

Ordföranden avslutade sammanträdet. 

 

 

 

 




